
Socialdemokraterna i Regionen har tillsammans med sina stödpartier regelbundet, i flera olika utspel, sagt 
att Region Västerbottens ekonomiska situation är “SD-regeringens” fel eftersom den inte lägger tillräckligt 
med statliga bidrag på sjukvården. Samtidigt som dessa utspel har skett planerades, och nyligen genomför-
des, Västerbottensveckorna på Grand Hotel i Stockholm. Detta är resurser som hade kunnat prioriteras till 
sjukvården, och det är särskilt viktigt att resonera så när Regionen har lagt en enorm minusbudget för 2024.

Utifrån ovanstående problemställning vill jag fråga regionstyrelsens ordförande Peter 
Olofsson följande:
Vill du flytta om medel från champagneprojekt, såsom “Region Västerbotten på Grand Hôtel”, till vård?
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